
Прикључак на струју за сваког

 

Џејмс Линч, представник УНХЦР-а у БиХ, и Питер Бас-Бекер, виши
замјеник  високог  представника,  данас  су  посјетили  села  у
општинама Зворник и Сапна, гдје су се сусрели са повратницима
чији су домови без струје још откада су се у њих вратили.
Повратак на ово подручје је започео 2000. године.

Данас  су  се  представник  УНХЦР-а  и  виши  замјеник  високог
представника састали са повратницима, представницима локалних
власти и руководством електродистрибуција, са циљем да изнађу
рјешење за оне који већ шест година живе без струје.

“Процес повратка више није питање добре воље коју показују
донатори,  него  је  то  социјално  питање  које  су  дужни
разријешити  босанскохерцеговачки  органи”,  изјавио  је  данас
виши  замјеник  високог  представника.  “Власти  у  БиХ  морају
мобилисати властита средства како би обновили инфраструктуру
неопходну за нормалан живот и помогли оним људима који су
имали храбрости да се врате у јако отежане околности.”

Села Горња Каменица, Ђулићи, Радава и Растоница, која су данас
посјетили  представник  УНХЦР-а  и  виши  замјеник  високог
представника, само су нека од многих повратничких локација у
земљи  гдје  се  одрживост  повратка  доводи  у  питање  због
недостатка  инфраструктуре  неопходне  за  снабдијевање
електричном  енергијом.

“Неприхватљиво  је  да  једанаест  година  након  потписивања
Дејтонског мировног споразума, у земљи која се налази на прагу
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уговорних односа са Европском унијом, ови људи још увијек
немају  приступ  основним  услугама”,  изјавио  је  представник
УНХЦР-а,  Џејмс  Линч.  “Надам  се  да  су  званичници  са  овог
подручја препознали да су они одговорни за ово питање.” 

Питер  Бас-Бекер  и  Џејмс  Линч  су  исказали  наду  да  ће  ова
подручја  ускоро  бити  снабдјевена  струјом.  “Свједоци  смо
позитивних  дешавања  у  Стргачини  која  се  налази  у  сличној
ситуацији”, рекао је представник УНХЦР-а.


